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BR-03.0012.1.21.5.2021 

 

 

Protokół nr 27/2021 

z posiedzenia Komisji Kształtowania Środowiska 

Rady Miasta Krakowa, 

które odbyło się w dniu 25 marca 2021 roku 

w trybie zdalnym 

za pośrednictwem wideokonferencji. 

 

 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył Jan Stanisław Pietras - Przewodniczący Komisji, udział wzięli 

Członkowie Komisji wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu, zaproszeni 

goście: Małgorzata Mrugała – Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska, Łukasz Pawlik – Zastępca 

Dyrektora Zarządu Zieleni Miejskiej ds. Zieleni, Jarosław Tabor – Zastępca Dyrektora Zarządu Zieleni 

Miejskiej  ds. Inwestycji oraz inne zainteresowane strony i mieszkańcy. 

 

Ad 1. Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie prawomocnych 

decyzji o godzinie 17:00 otworzył posiedzenie, powitał członków Komisji oraz gości. Zapytał o uwagi 

do proponowanego porządku obrad. 

 

 

Ad 2. Komisja przegłosowała stosunkiem głosów: 4 za, 0 przeciw oraz 0 głosów wstrzymujących się - 

porządek posiedzenia w brzmieniu: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Uzgodnienie porządku obrad. 

3. Powołanie nowych użytków ekologicznych na terenie Gminy Miejskiej Kraków. 

4. Informacja na temat aktualnego stanu rewitalizacji Parku im. Wojciecha Bednarskiego 

w Krakowie. 

5. Informacja w sprawie możliwości rozszerzenia Krakowskiego programu małej retencji wód 

opadowych o „zielone dachy”.  

6. Przyjęcie harmonogramu posiedzeń komisji na 2021 rok. 

7. Sprawy bieżące. 

8. Oświadczenia i komunikaty. 

9. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 3. Informację na temat etapu prac związanych z powoływaniem nowych użytków ekologicznych 
na terenie Gminy Miejskiej Kraków przedstawił: Łukasz Pawlik – Zastępca Dyrektora Zarządu Zieleni 
Miejskiej ds. Zieleni.  
Następnie Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję w tym punkcie posiedzenia.  
 
W dyskusji udział wzięli: radny Łukasz Maślona oraz 1 inny mówca. 
 
Dodatkowych odpowiedzi i wyjaśnień udzielił: Łukasz Pawlik – Zastępca Dyrektora Zarządu Zieleni 
Miejskiej ds. Zieleni.  
 
 
Ad 4. Informację na temat aktualnego stanu rewitalizacji Parku im. Wojciecha Bednarskiego w Krakowie 

przestawił: Jarosław Tabor – Zastępca Dyrektora Zarządu Zieleni Miejskiej  ds. Inwestycji. 

Następnie Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję w tym punkcie posiedzenia.  
 
W dyskusji głos zabrali: radni Jan Stanisław Pietras, Artur Buszek oraz 2 innych mówców.  



2 
 

 
Dodatkowych odpowiedzi i wyjaśnień udzielił: Jarosław Tabor – Zastępca Dyrektora Zarządu Zieleni 

Miejskiej  ds. Inwestycji. 

 

Radny Artur Buszek zgłosił wniosek formalny o to, by na terenie parku odbyła się wizja lokalna. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że wniosek uwzględni w momencie kiedy pozwoli na to sytuacja 

epidemiologiczna.  

 

 

Ad 5. Informację w sprawie możliwości rozszerzenia Krakowskiego programu małej retencji wód 

opadowych o „zielone dachy” przedstawili: Jan Stanisław Pietras oraz Małgorzata Mrugała – Dyrektor 

Wydziału Kształtowania Środowiska.  

Następnie Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję w tym punkcie posiedzenia. 

 

W dyskusji głos zabrali: radni Jan Stanisław Pietras, Artur Buszek, Łukasz Wantuch, Łukasz Maślona; 

Małgorzata Mrugała – Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska oraz 1 inny mówca.  

 

 

Ad 6.  W dyskusji w tym punkcie udział wzięli: radni Artur Buszek, Jan Pietras oraz Łukasz Wantuch.  

Komisja przegłosowała zaproponowany ramowy harmonogram posiedzeń Komisji na 2021 rok 

stosunkiem głosów: 4 za, 0 przeciw, 0 głosów wstrzymujących się.  

 

 

Ad 7. Przewodniczący poinformował o etapie prac nad projektem uchwały ws. opłaty za odprowadzenie 

wód opadowych lub roztopowych ujętych w otwarte lub zamknięte systemy kanalizacji deszczowej 

służące do odprowadzenia opadów atmosferycznych na terenie Gminy Miejskiej Kraków (druk nr 1464) 

w związku z zakończeniem konsultacji społecznych nad ww. projektem.  

 

W dyskusji głos zabrali radni Artur Buszek oraz Łukasz Maślona.  

Komisja w związku ze zgłoszonym wnioskiem formalnym radnego Artura Buszka ustaliła, że na kolejnym 

posiedzeniu Państwo Radni omówią raport z konsultacji społecznych, o których mowa była powyżej.  

 

 

Ad 8. Przewodniczący Komisji złożył życzenia w związku ze zbliżającymi się Świętami Wielkanocnymi.  

 

 

Ad 9. Wobec zrealizowania porządku, Przewodniczący Komisji o godzinie 18:15 zamknął posiedzenie.  

 
 
 

               /-/Jan Stanisław Pietras  

 

 

  

Przewodniczący Komisji  

Kształtowania Środowiska  

Rady Miasta Krakowa 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Ewelina Garbacka-Kalemba 

Kancelaria Rady Miasta Krakowa 


